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Sak 73/10    Godkjenning av møteinnkalling og sakskart  
 
Arkivsak: 201000182 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 73/10  
 
GODKJENNING AV MØTEINNKALLING OG SAKSKART  
 
 

Sak 74/10    Godkjenning av protokoll fra møtet 08.11.2010  
 
Arkivsak: 201000182 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 74/10  
 
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 08.11.2010  
 

 0 



 

Sak 75/10    Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2011 - med 
tilleggsforslag i henhold til budsjettforlik  
 
Arkivsak: 201000237 
Arkivkode: 121 
Saksbehandler: Håkon Kleven 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Råd for funksjonshemmede 07.12.10  
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 75/10  
Omsorgskomite 09.12.10  
Ungdomsrådet 09.12.10 49/10  
Eldrerådet 09.12.10  
Oppvekstkomite 09.12.10  
Bydelsutvalget 16.12.10 209/10  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL BUDSJETT 2011 - MED 
TILLEGGSFORSLAG I HENHOLD TIL BUDSJETTFORLIK  
 
Bakgrunn: 
Vedlagt følger bydelsdirektørens opprinnelige budsjettdokument med forslag til budsjett 2011 
(trykket som eget hefte). 
 
I budsjettforliket for budsjett 2011 mellom Høyre, Fremskrittspartiet, Venstre og Kristelig 
Folkeparti av 22.11.2010 fremkommer følgende: ”De fire partiene støtter byrådets 
budsjettforslag for 2011, og tilleggsinnstillingen med de endringer som fremgår av de signerte 
tall- og verbalforslag. I det videre arbeidet med budsjettet for 2011 stemmer de fire partiene for 
det felles budsjettforslaget.  
I arbeidet med budsjettet er de fire partiene også kommet til enighet om fordelingen av 
tilleggsbevilgninger til Oslo kommune i stortingsproposisjon 29 (2010-2011). Enigheten 
innebærer at 80 millioner kroner legges til på bydelsrammene for å styrke eldreomsorgen for 
budsjettåret 2011. De fire partiene er også enige om å fordele de øvrige midlene til langsiktige 
tiltak for å styrke eldreomsorgen og vil opptre samlet når bystyret får en sak fra byrådet til 
behandling om konsekvensene av St. prp. 29 (2010-2011). 80 millioner kroner avsettes til et 
eget driftsfond for bydelene i 2010. Midlene fra fondet kriteriefordeles bydelene (FO3 Pleie og 
omsorg) i 2011.” 
 
Med en kriterieandel på 10,226 % innenfor FO3 Pleie og omsorg, vil Bydel Østensjø bli tildelt 
8,180 mill. kroner av denne avsetningen. 
 
Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2011 var ferdig til trykking da budsjettforliket ble kjent 
og har følgelig ikke hensyntatt denne ekstrabevilgningen. Bydelsdirektør foreslår i det følgende 
hvordan disse midlene fordeles. 
 
 
 
Saksframstilling 
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Avsetningen på 80 mill. kroner er fordelt etter FO3 ”for å styrke eldreomsorgen i budsjettåret 
2011”. I denne saken foreslår bydelsdirektøren at 5,496 mill. kroner av bydelens andel på 8,180 
mill. kroner avsettes innenfor FO3 Pleie og omsorg, hvorav 5,363 går til økning av 
sykehjemsplasser med i alt 9 plasser. Kr 133 000 foreslås å dekke forventet oppholdsbetaling 
for etterskoletidstilbud for barn i 8. til 10. klasse, i tråd med intensjonene i flertallsvedtaket i 
BU- sak 138/10. Resterende 2,684 mill. kroner foreslås brukt til å redusere noen av kuttene i 
bydelsdirektørens opprinnelige budsjettdokument, slik det fremkommer nedenfor. 
 
Sykehjemsplasser (FO3) 
I bydelsdirektørens opprinnelige budsjettdokument s. 70 omtales bydelens behov for 
sykehjemsplasser i 2011, hvor det fremgår at det er innenfor dette området risikoen i budsjett 
2011 anses å være størst. Per 22.11.2010 bruker bydelen 567 sykehjemsplasser, hele 12 plasser 
mer enn budsjettert gjennomsnitt for 2011: 

”Bydelens eldste eldre øker fortsatt mye og bidrar til at behovet for sykehjemsplasser 
øker også i årene fremover. Befolkningsprognosen tilsier i utgangspunktet et beregnet 
behov for 569 plasser i 2011, med utgangspunkt i gjennomsnittlig dekningsgrad som for 
2010.  
 
Med bakgrunn i årets positive utvikling i bruk av sykehjemsplasser, er det imidlertid lagt 
inn en forventning av at bydelen skal klare seg med 14 færre plasser enn dekningsgraden 
for 2010 tilsier. Dette tilsier at det for 2011 kun er budsjettert med 555 sykehjemsplasser, 
altså en videreføring av måltallet for 2010….  
 
Måltallet på 555 sykehjemsplasser i 2011 anses å være det området i bydelsdirektørens 
budsjettforslag som det er knyttet størst risiko til. Antallet sykehjemsplasser i 2010 har 
riktignok holdt seg under måltallet på 555, med et gjennomsnitt på 551,5 plasser, men har 
etter sommeren vist en svakt stigende kurve. De siste 2 ukene har det imidlertid vært en 
kraftig stigning, fra 554 plasser per 08.11.2010 til 567 plasser per 22.11.2010.  
Selv med en planlagt økning i antall omsorgsboliger med tjenester er det stor usikkerhet 
om det vil være mulig å holde kjøp av plasser på et så lavt nivå. I den grad det skulle 
komme ytterligere frie midler til bydelen, er det ønskelig å kunne redusere denne 
usikkerheten. Reduksjonen på 14 plassene utgjør 8,96 mill. kroner ut fra prisen på 
ordinær sykehjemsplass.” 

 
Ved å øke måltallet for sykehjemsplasser med 9 plasser, vil gjennomsnittlig måltall for 2011 
være 564. Dette er fremdeles 5 plasser færre enn det som er et prognostisert behov i hht 
befolkningsutviklingen, og det er 3 plasser færre enn det antallet som benyttes per 22.11.2010. 
Det vil således fremdeles være knyttet risiko til området, men risikoen er betydelig redusert 
sammenlignet med opprinnelig budsjettdokument.  
 
Oppholdsbetaling for etterskoletidstilbud for barn i 8. 10 klasse (FO3) 
Bydelsdirektøren hadde i opprinnelig budsjettdokument forelått å videreføre ordningen med 
oppholdsbetaling for etterskoletidstilbud for barn i 8. 10 klasse. I tråd med intensjonene i 
flertallsvedtaket i BU- sak 138/10, foreslås det at denne ordningen opphører. 
 
Klubbene (FO2b) 
Det er i bydelsdirektørens opprinnelige budsjettdokument foreslått å redusere aktiviteten i 
klubbene med til sammen 1,120 mill. kroner. Det foreslås at disse midlene legges tilbake. 
 
 
 
Familiesenteret 
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Det foreslås at stilling som psykolog ved Familiesenteret opprettholdes. Innsparing i 2011 var 
lagt inn med kr 499 000. 
 
Korttidsvikarer i barnehagene 
I bydelsdirektørens budsjettforslag er det foreslått en organisatorisk endring av barnegrupper og 
bemanning i de barnehager der dette er mulig. Omleggingen vil gi en årlig besparelse på 5,5 
mill. kroner. For 2011 er innsparingen på 3,85 mill. kroner.  
 
Det har vært stor uro knyttet til denne omleggingen fra flere foreldregrupper, som bl. a. har stilt 
spørsmål rundt sikkerheten til barna, særlig knyttet opp til restriksjoner i bruk av vikarer som et 
ledd i innsparingstiltak i 2010. I bydelsdirektørens opprinnelige budsjettdokument var det 
foreslått en reduksjon i korttidsvikarer fra 0,65 % til 0,3 %. For å redusere usikkerheten knyttet 
den foreslått omorganiseringen, forslår bydelsdirektør at vikarbudsjettet tilbakeføres på samme 
nivå som i 2010 og at budsjettet styrkes med kroner 475 000. 
 
Kultur 
I bydelsdirektørens opprinnelige budsjettdokument er det foreslått å redusere kulturtiltak med 
kr 930 000. Bydelsdirektør foreslår at kulturtiltak styrkes med kr 500 000, slik at forelått 
reduksjon i rammen for kulturtiltak blir kr 430 000 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til budsjett vedtas i henhold til vedtak slik det fremkommer på s. 100 
og 101, pkt 1-10 i budsjettforslaget, med de foreslåtte endringer som fremkommer i denne 
saksfremstilling. 
 
 
 
Tove Stien /s        Håkon Kleven /s 
bydelsdirektør        avdelingssjef økonomi og 
plan 
 
Vedlegg: Forslag til budsjett 2011 
 Korrigert hovedoversikt over omstillingstiltak i budsjett 2011 (jfr. S. 24 i 

bydelsdirektørens opprinnelige hoveddokument) 
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Sak 76/10    Barnehager - full behovsdekning, status november 2010  
 
Arkivsak: 201000011 
Arkivkode: 323.2 
Saksbehandler: Trine Løvsjø 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 76/10  
Oppvekstkomite 09.12.10  
Bydelsutvalget 16.12.10 211/10  
 
BARNEHAGER - FULL BEHOVSDEKNING, STATUS NOVEMBER 2010  
 
Bakgrunn: 
I BU-sak 195/09, Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2010, er følgende vedtatt: ”Det legges 
fram sak Barnehager – Full behovsdekning i hvert møte i bydelsutvalget. Saken bygger på 
tidligere framlagte saker, sist i bydelsutvalgets møte 15.11.2010, sak 193/10. I pkt.3 i vedtaket 
heter det:  

”Administrasjonen sender brev til Byrådsavdeling for kultur og utdanning, hvor det 
presiseres at det fortsatt er behov for å planlegge og bygge flere barnehager i Bydel 
Østensjø. Spesielt er behovet stort i Oppsalområdet. Bydelen ber om at det fortsatt søkes å 
finne egnede tomter til dette”.  

 
Saksframstilling: 
Saksframlegget gir en gjennomgang av aktuelle barnehageprosjekter/ tomter, med vekt på 
prosjekter/ tomter der det er endringer siden forrige rapportering. Saken angir avslutningsvis antall 
barn på venteliste til barnehageplass.  
I forbindelse med årsrapportering og tertialrapporteringer blir det lagt fram tall som viser antall 
pedagogiske lederstillinger med dispensasjon fra utdanningskravet.  
 
Permanente prosjekter 
Utmarkveien barnehage  
Barnehagen åpnet for barn 23.11.2009. Det vil bli gjennomført 1-årsbefaring i november. 
 
Husmannsplassen barnehage  
Bydelen overtok Husmannsplassen barnehage fra Omsorgsbygg Oslo KF 11.11.2010. En uke 
senere flyttet barn og ansatte fra Tallberget midlertidige barnehage inn i de nye lokalene i 
Manglebergveien 9, Husmannsplassen barnehage. Nye barn starter fra 01.12.2010. 
  
Christinedal kunst– og kultur barnehage  
Plan- og bygningsetaten har utstedt ferdigattest for Christinedal kunst- og kulturbarnehage. 
Barnehagen har fått godkjenning etter barnehageloven også for 3. etasje, og antall barnehageplasser 
er økt. Økningen er på 13 ekvivalenter fra november. 
Christinedal kunst- og kulturbarnehage fikk nye eiere medio november 2010. 
 
Bøler menighetsbarnehage 
I forbindelse med at Bøler kirke bygges ny, vil Bøler menighetsbarnehage flytte inn i nye lokaler og 
utvide med 9 småbarnsplasser. Oppstart er planlagt i august 2011. 
 
Midlertidige prosjekter  
Søndre Skøyen barnehage 
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Søndre Skøyen barnehage har midlertidig brukstillatelse fra Plan- og bygningsetaten og 
leiekontrakt i Søndre Skøyen kapell til og med 31.07.2011. Barnehagen er planlagt avviklet innen 
den dato.  
 
Haraløkka paviljong barnehage  
Haraløkka paviljong barnehage har brukstillatelse til 01.07.2014.  
 
Rønningjordet paviljong  
Rønningjordet paviljong har brukstillatelse til 01.01.2014. Barnehagen driftes sammen med 
Rønningjordet barnehage. 
 
Tallberget midlertidige barnehage  
Barnehagen var midlertidig for Husmannsplassen barnehage (Manglebergveien barnehage). Bydel 
Østensjø har flyttet ut og leieavtalen med Undervisningsbygg Oslo KF, som gjelder til og med 
31.12.2010, forlenges ikke.  
 
Manglerud Idrettsbarnehage AS 
Manglerud Idrettsbarnehage i midlertidige lokaler startet 16.08.2010 i Lopperud paviljong.  
Barnehagen er midlertidig for barnehagen som Manglerud Star/ Idrettsbarnehagen ønsker å bygge i 
tilknytning til idrettsanleggene på Manglerud. Antall plasser barnehagen er planlagt for, er tatt med 
i bakgrunnsmaterialet som Byrådsavdeling for kultur og utdanning har lagt til grunn for sin 
vurdering av behov for videre utbygging av barnehager. 
Barnehagen har tatt inn 42 barn. Disse barna er planlagt overført til ny barnehage på Manglerud.  
Idrettsbarnehager AS har leiekontrakt til 01.07.2011, og ønsker å drive barnehage her ut 
leieperioden. Paviljongen har brukstillatelse for samme periode.  
 
Andre prosjekter  
Håkon Tveters vei 8 er planlagt benyttet til barnehageformål. Trygge Barnehager vil stå for 
utbygging og drift. Barnehagen er planlagt å stå ferdig i desember 2011. Det er planlagt 7 
avdelinger. Barnehagen bygges i et område hvor det er stor søkning om barnehageplass. 
 
Rehabilitering av Fuglemyra 
Fuglemyra barnehage er den av bydelens barnehager administrasjonen mener har størst 
rehabiliteringsbehov. På møte med Omsorgsbygg og Byrådsavdeling for kultur og utdanning 
22.09.2010 ble det klart at en rehabilitering av Fuglemyra barnehage er avhengig av hva som 
settes av til rehabilitering i budsjett 2011 for Oslo kommune. Omsorgsbygg vil lage en plan 
over hvilke barnehager i Oslo kommune som skal prioriteres, da behovene for rehabilitering er 
større enn det som kan gjennomføres for midler avsatt. 
 
Prognostisert behov  

Antall barn på venteliste er noe lavere enn forrige måned. Per dags dato er det 88 barn som 
ønsker plass innen 31.12.2010, hvorav 13 barn over 3 år, og 75 barn under 3 år. 5 av disse 
barna har ikke fylt ett år. Det er sendt ut tilbud til 26 søkere, for oppstart sent i november, 
desember og januar. 

I de private familiebarnehagene er det per dags dato få innmeldte ledige småbarnsplasser. Det 
ser fortsatt ut som det er noe lettere for familiebarnehagene å finne søkere nå enn det var 
tidligere i høst.  

Byrådsavdeling for kultur og utdanning har ennå ikke svart på henvendelsen fra 
administrasjonen vedrørende videre utbygging i Bydel Østensjø. Administrasjonen i Bydel 
Østensjø skal møte Byrådsavdeling for kultur og utdanning 10.12.2010, og vil ta opp saken da. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
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Barnehager – full behovsdekning, status november 2010, tas til orientering. 
 
 
 
Tove Stien /s        Tommy Grotterød /s 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
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Sak 77/10    Kunngjøring om offentlig ettersyn - Forslag til 
detaljregulering - Klemetsrud- Ryen, parsell Abildsø  
 
Arkivsak: 200800669 
Arkivkode: 512 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 77/10  
Bydelsutvalget 16.12.10 219/10  
 
KUNNGJØRING OM OFFENTLIG ETTERSYN - FORSLAG TIL 
DETALJREGULERING - KLEMETSRUD- RYEN, PARSELL ABILDSØ  
 
Bakgrunn: 
Det vises til kunngjøring om offentlig ettersyn – forslag til detaljregulering – Klemetsrud – 
Ryen, parsell Abildsø fra Plan- og bygningsetaten. 
 
Saksframstilling: 
Området foreslås omregulert med sikte på å fullføre hovedsykkelveinettet i Oslo. Det 
tilrettelegges for syklende og gående med gang- og sykkelvei fra Living langsmed 
næringseiendommene og videre mellom Bjørnsenskogen og Multehaug / Konglerudtoppen 
fram til krysset Lambertseterveien / Enebakkveien. Planforslaget omfatter en strekning på 1 
kilometer. 
 
Eksisterende sykkelvei er langs E6 og inn til snuplassen ved Living. Deretter går ruten for 
syklister i dag langs Enebakkveien ved enten å bruke kjørebanen eller fortauet. Dagens 
stigningsforhold tilfredsstiller ikke kravene i Sykkelhåndboka. 
 
 
Statens vegvesen Region Øst (SVRØ) har vurdert 4 alternative traseer i forarbeidet til 
reguleringssaken, og har valgt å gå videre med alternativ B+. 
 
Forslagsstiller har i samråd med Friluftsetaten kommet frem til et alternativ som begge parter 
kan akseptere. Avbøtende tiltak som plassering av trase helt i randen av naturområdet, 
etablering av brukonstruksjon over bekk, trase utenom dam og reduksjon av midlertidig 
anleggsområde på deler av strekningen medfører reduksjon av ulemper for naturområdet. 
 
 
Valgte trase B+ beskrives med følgende fordeler og ulemper: 
 
Fordeler: god vertikalkurvatur, lavt støynivå, ingen konflikter med eksisterende trafikk, 
gjenbruk av fjernvarmetrase, begrensede inngrep i annen privat eiendom, enhetlig og tydelig 
system, god opplevelsesverdi. 
 
Ulemper: Inngrep i fri/- naturområder. 
 
 
Trasevalg A beskrives med følgende fordeler og ulemper: 
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Fordeler: Ingen inngrep i naturområder. 
 
Ulemper: Mange konfliktpunkter, blant annet som følge av avkjørsler og betydelig trafikk, høy 
stigning, liten opplevelsesverdi, mulig høye kostnader ved eventuelle tomte-erverv og 
relokalisering av støyreduserende tiltak. Ettersom det foreligger planer for ytterligere utbygging 
av næringsområdet må en påregne en betydelig økning av trafikken i den sørlige delen av 
Enebakkveien. 
 
 
Plan- og bygningsetaten vil etter offentlig ettersyn og bla. på grunnlag av de uttalelser som 
eventuelt måtte komme der, foreta en fullstendig gjennomgang og vurdering i forhold til 
naturmangfoldloven. 
 
Administrasjonens vurderinger: 
Bydelsutvalget har vedtatt at alternativ A bør velges jf. vedtak i møte 03.11.2008, i sak 198/08, 
 
”Vedrørende varsel om oppstart av reguleringsplanarbeid for sykkelrute E6 – Enebakkveien, 
gang- og sykkelveg ved Abildsø mener Bydel Østensjø at alternativ A bør velges”. 
 
Statens vegvesen Region Øst (SVRØ) tar ikke uttalelsen til følge.  
 
 
Dersom alternativ B+ skal realiseres må følgende vurderinger og tiltak gjennomføres: 
 
Plan- og bygningsetaten må utføre en fullstendig vurdering og gjennomgang i henhold til 
Naturmangfoldloven,( § 8 m.fl.).  
Området er en buffersone for Østensjøområdet Miljøpark og er meget viktig for amfibier og 
insekter. Spissnutefrosk er observert i 2005 og det er observert stor salamander inne i 
miljøparken i 2007. 
 
Traseen må plasseres helt i randen av naturområdet. 
 
Etablering av brukonstruksjon over bekk, trase utenom dam og reduksjon av midlertidig 
anleggsområde på deler av strekningen må gjennomføres som beskrevet. 
 
Konsekvenser for forekomst av mandelpil og eventuell avbøtende tiltak må avklares og utredes 
nærmere av forslagsstiller i samarbeid med Friluftsetaten i den videre planprosessen.  
 
Det må vektlegges at tiltaket minimaliserer spredning av dokumenterte svartelistearter som 
kanadagullris og russekål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø anbefaler primært alternativ A som trase jf. bydelsutvalgsvedtak av 03.11.2008. 
 
Dersom alternativ B+ skal realiseres må følgende vurderinger og tiltak gjennomføres: 
 
Plan- og bygningsetaten må utføre en fullstendig vurdering og gjennomgang i henhold til 
Naturmangfoldloven,( § 8 m.fl.).  
Området er en buffersone for Østensjøområdet Miljøpark og er meget viktig for amfibier og 
insekter. Spissnutefrosk er observert i 2005 og det er observert stor salamander inne i 
miljøparken i 2007. 
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Traseen må plasseres helt i randen av naturområdet. 
 
Etablering av brukonstruksjon over bekk, trase utenom dam og reduksjon av midlertidig 
anleggsområde på deler av strekningen må gjennomføres som beskrevet. 
 
Konsekvenser for forekomst av mandelpil og eventuell avbøtende tiltak må avklares og utredes 
nærmere av forslagsstiller i samarbeid med Friluftsetaten i den videre planprosessen.  
 
Det må vektlegges at tiltaket minimaliserer spredning av dokumenterte svartelistearter som 
kanadagullris og russekål. 
 
 
 
Tove Stien /s        Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør        bydelsoverlege 
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Sak 78/10    Kunngjøring om igangsetting av reguleringsarbeid for 
Stallerudveien 97 m. flere, Bogerud torg  
 
Arkivsak: 201000082 
Arkivkode: 512 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 78/10  
Bydelsutvalget 16.12.10 220/10  
 
KUNNGJØRING OM IGANGSETTING AV REGULERINGSARBEID FOR 
STALLERUDVEIEN 97 M. FLERE, BOGERUD TORG  
 
Bakgrunn: 
Det vises til kunngjøring om igangsetting av reguleringsarbeid for Stallerudveien 97 m. flere, 
Bogerud torg fra AS Civitas. Frist for merknader er satt til 03.12.2010. AS Civitas er informert 
om at saken behandles på bydelsutvalgsmøtet 16.12.2010.  
 
Saksframstilling: 
OBOS forretningsbygg ønsker å videreutvikle Bogerud stasjonsområde med boliger og noe 
forretning/service. Området er i dag regulert til forretning, og ønsket utvikling forutsetter 
omregulering. 
 
Hoveddelen av ny bebyggelse vil være nye boligblokker. I tillegg ønsket innpasset 1. etasje 
med forretninger i tilknytning til T-banestasjonen. Det kan også legges til rette for mulig park 
and ride parkering for T-banen. 
 
Det planlegges ca. 14 500 m2 BTA, som tilsvarer TU=150%. Av dette er ca 12 650 m2 boliger 
og ca. 1850 m2 forretninger/service. Bebyggelsen tenkes i en etasje nærmest T-banen og inntil 
syv etasjer mot Stallerudveien i øst. 
 
Tidligere vedtak: 
Følgende administrative uttalelse ble mailet Plan- og bygningsetaten 25.06.2010 i forbindelse 
med område- og prosessavklaring: 
 
Bydel Østensjø anbefaler det foreslåtte planinitiativ. Planområdet ligger nærme General Ruges 
vei og t-bane. Dersom planområdet befinner seg i ”gul sone” iht. Miljødepartementets 
retningslinje t-1442 må det gjøres en støyfaglig utredning som synliggjør støynivåer på fasader 
og sikrer tilfredsstillende støynivåer på utearealer. 
Overvann bør håndteres lokalt. 
 
Bydelsutvalget i Bydel Østensjø har i møte 13.09.2010, i sak 151/10, ”Stallerudveien 97 m.fl., 
Bogerud senter – invitasjon til innspill fra bydelen, område- og prosessavklaring”, fattet 
følgende vedtak:  
 

1. ”Administrative bemerkninger til område- og prosessavklaring for Stallerudveien 97 
m.fl., Bogerud senter tilsluttes. 

2. Bydelsutvalget tilslutter seg også de to siste avsnitt av barnerepresentantens uttalelse 
av 25.06.2010. 
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Den foreslåtte utbyggingen vil gi økt trafikkbelastning i området. Det anmodes om at 
barn og unges interesser hensyntas ved etablering av oversiktlige, bilfrie soner med 
gang- og sykkelveier, som er fysisk adskilt fra transportårene til/ fra boligene/ sentret/ 
parkeringene/ T-banen. 

 
Videre anmodes det om at deler av de planlagte grøntområdene tilrettelegges særskilt 
for aktiviteter for barn og unge, samt at uteområdene støyskjermes.” 

 
 
 
Administrasjonens vurderinger: 
Med foreslåtte byggehøyder på inntil 7 etasjer må høyde og utforming vurderes i forhold til 
bakenforliggende boligbebyggelse. Bakenforliggende boligbebyggelse må sikres større 
siktmuligheter mellom de nye byggene. Plassrom og gangforbindelser til omkringliggende 
områder må sikres. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø viser til tidligere bydelsutvalgvedtak av 13.09.2010. 
 
Med foreslåtte byggehøyder på inntil 7 etasjer må høyde og utforming vurderes i forhold til 
bakenforliggende boligbebyggelse. Bakenforliggende boligbebyggelse må sikres større 
siktmuligheter mellom de nye byggene. Plassrom og gangforbindelser til omkringliggende 
områder må sikres. 
 
 
 
 
Tove Stien /s         Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør         bydelsoverlege 
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Sak 79/10    Møteplan 2011 for bydelsutvalget, arbeidsutvalget og 
komiteer  
 
Arkivsak: 201000808 
Arkivkode: 027.0 
Saksbehandler: Therese Lundstedt 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Arbeidsutvalget 02.12.10 34/10  
Råd for funksjonshemmede 07.12.10  
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 09.12.10 79/10  
Omsorgskomite 09.12.10  
Ungdomsrådet 09.12.10 46/10  
Eldrerådet 09.12.10  
Oppvekstkomite 09.12.10  
Bydelsutvalget 16.12.10 221/10  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
MØTEPLAN 2011 FOR BYDELSUTVALGET, ARBEIDSUTVALGET OG 
KOMITEER  
 
Bakgrunn: 
Forslag til møteplan for bydelsutvalget, arbeidsutvalget og komiteene følger den samme 
møtestrukturen som har vært fulgt i 2010. Det foreslås imidlertid å avholde én møterekke 
mindre på høsthalvåret. Videre er det foreslått å beholde møtedager og -tidspunkt for utvalg og 
komiteer. Som i de foregående år, foreslås møtedatoer for desembermøtet flyttet til torsdager 
for å tilpasse avvikling av BU-møtet på en hensiktsmessig dato i forhold til bystyrets 
budsjettbehandling. 
 
For første ordinære møterekke i vårhalvåret, foreslås det start med arbeidsutvalget 07.02.2011. 
Det gjøres oppmerksom på at komitemøtene i juni er forslått avholdt tirsdag 14.06.2011, da 2. 
pinsedag faller på mandag 13.06.2011. 
 
For første ordinære møterekke høsthalvåret foreslås det start med arbeidsutvalget 05.09.2011.  
Tidspunkt for budsjettseminar fastsettes i forbindelse med behandling av fremdriftsplan for 
bydelens budsjettarbeid for budsjett 2012. 
 
Bydelsdirektøren legger i denne saken ikke frem forslag til møteplan for rådene, men 
forutsetter at disse selv tilpasser sine møteplaner i forhold til den øvrige politiske 
saksbehandling i bydelen. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget vedtar følgende møteplan for arbeidsutvalg, bydelsutvalg og komiteer i 

2011: 
 
 
 
Vår 2011 
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Møterekke 1 Møterekke 2 Møterekke 3 Møterekke 4 
AU 07.02.2011 AU 14.03.2011 AU 09.05.2011 AU 06.06.2011 
OVK 14.02.2011 OVK 21.03.2011 OVK 16.05.2011 OVK 14.06.2011 
OMK 14.02.2011 OMK 21.03.2011 OMK 16.05.2011 OMK 14.06.2011 
BMK 14.02.2011 BMK 21.03.2011 BMK 16.05.2011 BMK 14.06.2011 
BU 21.02.2011 BU 28.03.2011 BU 23.05.2011 BU 20.06.2011 
 
Høst 2011 
Møterekke 5 Møterekke 6 Møterekke 7 
AU 05.09.2011 AU 10.10.2011 AU 01.12.2011 
OVK 12.09.2011 OVK 17.10.2011 OVK 08.12.2011 
OMK 12.09.2011 OMK 17.10.2011 OMK 08.12.2011 
BMK 12.09.2011 BMK 17.10.2011 BMK 08.12.2011 
BU 19.09.2011 BU 24.10.2011 BU 15.12.2011 
 
2. Møtetidspunkt for utvalg og komiteer videreføres slik de har vært i 2010. 
 
 
 
Tove Stien /s       Therese Kloumann Lundstedt /s 
bydelsdirektør       BU-sekretær 
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